

## Mastercard® Travel Rewards Program Terms and Conditions:

1. Mastercard Travel Rewards Program ("The Program") is applicable to Mox Card issued in Hong Kong ("Eligible Card") by Mox Bank Limited ("Mox").
2. Cashback is processed automatically to your Mastercard account. The transaction will be confirmed with the merchant before updating the transaction status to 'Approved'. This cashback process may take up to 30-120 days and is subject to the merchant's Terms & Conditions.
3. By participating in the Program, Cardholder acknowledges that transactions whereby a Cardholder made via Mastercard Travel Rewards using an Eligible Card ("Eligible transactions") shall meet the terms and conditions of the Program and the Offers of the Participating Merchant ("Participating Merchant"). These terms and conditions include the use of an Eligible card, which has been enrolled to the Mastercard Travel Rewards Program, at a participating merchant, paying in the specified currency and satisfying all the stated terms and conditions. The applicable participating merchant list, offer details and its terms and conditions are subject to information published on the Mastercard Travel Rewards Program website. No notice is provided otherwise for any change to such information. Prior to making transaction, Cardholders shall visit Mastercard Travel Rewards website to understand the then-current applicable terms and conditions, Mastercard Privacy Policy and other promotion information listed on Mastercard Travel Rewards Program website. Mastercard Asia / Pacific Pte Ltd and its affiliates and service providers ("Mastercard") are the provider of Mastercard Travel Rewards and the Program is not provided by the Company.
4. The Program is subject to the Terms and Conditions of the Mastercard Travel Rewards and individual participating merchant. The participating merchant's Terms and Conditions will vary depending on each participating merchant and shall be updated without prior notice. Please refer to the Mastercard Travel Rewards Program website for the latest details.
5. The above products, service and offers are subject to terms and conditions. For details, please refer to the participating merchants.
6. Cardholder agrees Mastercard to collect, use, process, disclose, and transfer Cardholder personal data as described in the Program's Terms and Conditions and the Privacy Policy by participating in the Program.
7. Mox and Mastercard are not the supplier of any participating merchants of the Program. The relevant products and/or service are provided by the

## Mastercard® Travel Rewards 樂遊賞優惠條款及細則:

1. Mastercard Travel Rewards 樂遊賞 (「活動」) 適用於 Mox Bank Limited (Mox) 在香港發行的 Mox Card。
2. 完成訂單後，有關訂單詳情及狀態須經過商戶確認後才會顯示於頁面上。現金回贈將直接存入 Mastercard 帳戶內，通常需時 30 至 120 日，個別商戶可能會需時較長。
3. 持卡人參與本活動即代表明白憑合資格 Mox Card 於 Mastercard Travel Rewards 樂遊賞進行之交易(「合資格交易」)須符合個別參與商戶(「參與商戶」)之優惠條款及細則。參與商戶之優惠條款及細則包括交易須使用已登記於 Mastercard Travel Rewards 樂遊賞的合資格 Mox Card，並以指定貨幣結算付款及其他活動條款及細則。本活動適用的參與商戶名單、優惠詳情及其條款及細則以 Mastercard Travel Rewards 樂遊賞網頁公佈為準。如有調整，不另行通知。客戶在交易前應瀏覽 Mastercard Travel Rewards 樂遊賞，並知曉當時適用的條款與細則、Mastercard 隱私政策及 Mastercard Travel Rewards 樂遊賞所載的其他活動相關資訊。Mastercard Travel Rewards 樂遊賞由 Mastercard Asia / Pacific Pte Ltd 及其關聯公司(統稱「Mastercard」)提供，而並非由 Mox 提供。
4. 此活動須受 Mastercard Travel Rewards 樂遊賞及參與商戶之優惠條款及細則約束。參與商戶優惠之條款及細則由個別參與商戶而定，並且會不定期更新而不作另行通知。詳情以 Mastercard Travel Rewards 樂遊賞網頁公佈為準。
5. 上述產品、服務與優惠及優惠期受有關條款約束，詳情請向參與商戶查詢。

Participating Merchants. Any enquiries, opinions, indemnity, complaints, or disputes relating to the products and/or the services shall be directed to the Participating Merchants by the Cardholder. Mox and Mastercard do not assume any responsibility. Products and services of the Mastercard Travel Rewards have not been certified by Mox and Mastercard and under no circumstances shall the inclusion of any product or service in Mastercard Travel Rewards be construed as an endorsement or recommendation of such product or service by Mox and Mastercard. Mox and Mastercard accept no liability for and shall not be responsible or do not make any warranty for the quality of or any other matters relating to the products, food and services provided by the participating merchants. The participating merchants are solely responsible for all obligations and liabilities relating to the food, products, and services.

8. Mastercard Travel Rewards website is the website of third party ("third party website"). The use of the Mastercard Travel Rewards website is subject to the relevant terms and conditions of the service provider. Mox is not the service provider of the third-party website. Cardholder should redirect to the service provider relating to any enquiries or complaints relating to Mastercard Travel Rewards website. Mox do not make any warranty for the provision of the third-party website or service, nor liable to any consequence of the use of the aforesaid.
9. Cardholder shall be solely responsible for the cost incurred for the data usage upon downloading and / or visiting the Mastercard Travel Rewards website.
10. To the extent permitted by law, Mastercard has the right to amend the terms and conditions of the Program (including but not limited to eligibility for participation, trading hours and reward, etc.), suspend or terminate the Program, effective upon public announcement via relevant channels (e.g. Website, etc.); In case of any disputes, Mastercard reserves the right to interpret the rules to the extent permitted by law. All information is subject to public announcements by Mastercard.
11. Mox and Mastercard and the Participating Merchants reserve the right to change, suspend or terminate this Program or amend the terms and conditions of the Program at their sole discretion and all matters and disputes will be subject to such final decision.
12. The program is subject to the Mox Disclaimer as set out on the Mox app and on Mox's website.
13. Descriptions and images are for reference only.
14. If there is any discrepancy or inconsistency between the Chinese and English versions of these terms and conditions, the Chinese version shall prevail.

6. 持卡人參與本活動即代表其同意 Mastercard 和服務商按照本活動的條款及細則及「隱私政策」中所述，收集、使用、處理、透露及轉移持卡人個人資料。
7. Mox 及 Mastercard 並非任何活動參與商戶的供應商，有關商品及/或服務由有關參與商戶提供。持卡人如對參與商戶之商品及/或服務有任何查詢、意見、索償、投訴及或糾紛，請直接與有關商戶聯絡。Mox 及 Mastercard 恕不承擔任何責任。參與商戶及其商品或服務未經 Mox 及 Mastercard 核證。在任何情況下，持卡人通過活動在參與商戶購買的任何商品或服務不得解釋為 Mox 及 Mastercard 對該參與商戶及其商品或服務予以認可或推薦。Mox 及 Mastercard 對有關參與商戶提供的產品、食品及服務質素概不承擔任何責任，不會作出任何保證，亦不會對於使用其產品或服務時所構成的後果負責。參與商戶將負上所有產品、食品及服務的法律責任。
8. Mastercard Travel Rewards 樂遊賞網頁為第三方的網頁。Mastercard Travel Rewards 樂遊賞網頁的使用條款須受供應商的相關條款所約束。
9. 客戶需自行支付下載及/或使用有關 Mastercard Travel Rewards 樂遊賞網頁所產生的相關數據費用。
10. 在法律許可範圍內，Mastercard 有權修訂本活動條款及細則(包括但不限於參加資格、交易時間及獎勵方式等)、暫停或終止本活動、並經相關途徑(如網站等)公告後生效;如有任何爭議，在法律許可的範圍內，Mastercard 有權對規則予以解釋。所有資訊以 Mastercard 官方渠道公佈的內容為準。
11. Mastercard 及參與商戶保留更改、暫停或取消本活動或修訂其條款及細則之酌

Last Updated: 4 November, 2022

情權，並對所有事宜及爭議保留最終決定權。

12. 本活動須受 Mox app 及 Mox 網站上列明的「[Mox 免責聲明](#)」約束。
13. 相關描述及圖片僅供參考。
14. 如此條款及細則的中、英文版有所差異，一概以中文版為準。

最後更新日期: 2022 年 11 月 4 日